
B U T L L E T I  D E L  S I N D I C A T  D E  M E T G E S  D E  C A T A L U N Y A  19

seva conformitat a l’actuació del Dr. García-Tor
nel i diu que la Societat d’Obstetrida es suma 

també a la seva actitud.
Després de la intervenció de diversos Conse- 

11ers, s’acorda haver vist amb satisfacció la gestió 
dcl Dr. Tornel i que es comuniqui al Dr. Ferez 

Mateos Fagraiment del Sindicat pel seu oferi- 
ment, fent-li avinent que, malgrat agrair com 

es mereix aquesta distinció, el Sindicat conside

ra que no ha d’acceptar-la.

Passa a tractar-se concretament de les modi- 
ficacions définitives que s’han de presentar al pro- 
jecte de conveni. Els Drs. Sansalvador i Carreras 

donen compte de les bases aprovades per la So

cietat de Obstetricia, que són estudiades detin- 
gudament i que després de lleugeres modificacions 

són aprovades per a presentar-les a l'Institut N a

cional de Previsió per mitjà del Conseil General 

de Col-legis de Metges, que té pendents de sig
natura el conveni en espera d’aquestes manifesta- 

cions de Catalunya i Balears que li han estai 

anunciades.
Es tracta a continuado de la manera de formar 

la llista o cens de tocólegs que acceptin les bases 
del conveni per a prestar assistència a les emba- 

raçades de l’Assegurança maternal. Es llegeix una 

comunicado del Dr. Sadurní Llambés, dTgualada, 
i altr .̂ del Dr. Tomás Jordana, de Manresa, de- 

manant que el Sindicat fixi normes referents ais 

que podran ésser inscrits en aquest cens.
Intervenen els Drs. Mas i Oliver, García-Tor

nel, Trias i Pujol, Sansalvador, Carreras, Cas

tro i, finalment, sacorda per unanimitat que: “ Els 

Col-legis de Metges obriran la inscripció volunta
ria dels metges que, exercint habitualment l’es- 
pecialitat de tocología, acceptin el conveni per 

Passisténcia médica de les obreres inscrites a l ’A s- 
segurança maternal. Solament podran donar a- 

questa assistència a les embarassades els inscrits 
préviament. Aquesta forma d’inscripció regirá 

mentre no s’arribi a la creació oficial de l ’espe- 
cialitat per part de l’Estat, tal com el Sindicat ha 

propugnat en tôt moment amb carácter general 

per a totes les especialitats” .
Resolt aquest aspecte, s’acorda que el Sindicat 

es dirigeixi al Dr. Perez Mateos, Président del 

Conseil General de Col-legis, en nom de tots els 
Col-legis de Metges de Catalunya i Balears, tras- 

lladant-li les bases de comunicado que han estât 

acordades i que simultániament es facin les vi

sites necessáries per la resolució d’aquest assump-

te amb la Caixa de Pensions i alt res que puguin 
interessar i per tots aquests treballs s’acorda el 
nomenament d’una Comissió formada pel Pré
sident del Sindicat de Metges de Catalunya, doc
tor Josep Molí i Ginferrer, i els Drs. Llorenç 

García-Tornel, Salvador Sansalvador i Francese 
Carreras i Verdaguer.

Açabat aquest assumpte, són acomiadats els 

companys représentants del Col-legis i de la So
cietat d’Obstetricia i el Sr. Président els agraeix 
la seva assistència i l ’adhesió manifestada per 

ells al Sindicat de Metges de Catalunya.

Continua reunit el Conseil i es passa a l’estudi 
dels extrems de l'ordre del dia d’aquesta ses
sió ordinària.

Es dóna compte d’una comunicado del doctor 

Guillem Mas i Puig, en la qual presenta la di- 
missió del seu càrrec de Conseller i dels altres cár- 

recs inherents per entendre que en lassumpte del 
Concurs de Metges Municipals de Barcelona el 
Conseil es precipitá en donar l’informe del Sin

dicat que considera que no va quedar concretai 

en la darrera reunió i a mes perqué els temes de 
l’acord pres creu que li priven la seva llibertat 

d’acció per a combatre el dit acord, al qual eli 
mani festà la seva disconforniitat.

Es llegeix novament la part de lacta  de la dar

rera- sessió que tracta d’aquest assumpte i que 
anteriorment ha estât aprovada i per unanimitat 

es convé en que reflexa exactament la realitat 
dels acords presos que autoritzen a presentar l’in

forme del Sindicat en els termes acordats per 
constar en aquella acta, si unes informacions com- 

plementáries que s’encarregaren els Drs. Sellas 
i Trias i Pujol confirmaven les dades que tenia 

el Conseil i sempre que no hi hagués cap nou as
pecte que obligues a tractar novament de la qiies- 

tió.
En vista de lanteriorment exposât, s’acorda 

que el Sr. Président s’entrevisti amb el Dr. Mas 
i Puig per a fer-li avinent que s’han complert 

exactament els acords del Conseil tal com foren 
presos i que la decisió adoptada pel Sindicat no 
limita en el més mínim la llibertat d’acció del doc
tor Mas i Puig per a defensar, independentment 

del Conseil, els punts de vista que eli consideri 
pertinents i que en vista de tot això se li pregili 

que retiri la seva dimissió.
A  continuado, el Dr. Sellas dóna compte que 

en traslladar l’acord del Sindicat a la Comissió 
de la qual eli formava part que havia d’informar


